
Green Sense 9th “Hong Kong No Air Con Night” on 
9 Oct, Cooling the Earth by Turning off the Air Con!   
Sign up now!

環保觸覺第九屆「香港無冷氣夜」10月9日舉
行，立即登記啦！一同關掉冷氣為地球降溫！

由環保觸覺主辦的香港無冷氣夜將於10月9日 (星期五 ) 晚
上 7時至翌日早上 7時舉行。一如以往，逸夫書院邀請書
院同事、校友及同學參與這次活動，於活動期間關掉辦
公室、學生及職員宿舍及家中的冷氣機，支持環保。希
望各參與者在是次活動後能改變生活習慣，在晚上不再
使用空調。請立刻以行動支持環保，大家可以登入以下
網頁登記 https://www.noaircon.com/

Hong Kong No Air-Con Night will be held from 7 pm on 9 Oct 2020
(Friday) to 7am the next day. Similar to previous years, Shaw
College will participate in this event organized by Green Sense and
encourage Shaw members to switch off the air conditioners in the
offices, student hostels, staff quarters and at home during the
aforesaid period, for the sake of protecting our environment. Staff,
students and alumni are highly encouraged to participate in this
campaign. We hope that the participants will change their life style
and stop using the air conditioner at night after the event. Act now
and please input your information via online registration
https://www.noaircon.com/
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